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 61מן המניין מס'  אלש 18-המועצת העיר 

 04.12.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר פנחס אלרון 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o ראה"עחבר מועצה ומ"מ  - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 
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o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר מורן ישראל 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

 

  נכחו:כמו כן 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מבקר העירייה - מר בני יונתן 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o עוזרת מבקר העירייה - גב' לירן בכר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 היום:על סדר 

 .2021סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת  .1

ביקורת מיוחד בנושא  סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח .2

 צהרונים בעמותת רשת קהילה ופנאי.
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מן המניין לא ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר ש

 555פרוטוקול מס'  61מס' 

סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת לדו"ח מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .1

 .2021מבקר העירייה לשנת 

סיכומיה והצעותיה של הוועדה לענייני ביקורת בנושא מועצת העיר אשרה ברוב קולות את  .2

 ביקורת מיוחד בנושא צהרונים בעמותת רשת קהילה ופנאי. דו"ח

 פרוטוקול

. על סדר היום, סיכומיה 61אני פותח את הישיבה שלא מן המניין מספר  ששון:מר מוטי 

. אני 2021והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת 

פתחתי את הישיבה. סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא 

בבקשה  דו"ח ביקורת מיוחד בנושא צהרונים בעמותת רשת קהילה ופנאי. 

 שי. 

 

 2021סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת לדו"ח מבקר העירייה לשנת  .1

 . בנושא של, 2021טוב, אנחנו מתחילים מדו"ח מבקר העירייה לשנת  מר שי קינן:

 מי מבוקר בדו"ח? מר בר שי:

דו"ח הועדה,  המבוקרים הופיעו בפני הועדה. מה שעכשיו אנחנו דנים זה מר מוטי ששון:

בהמלצות של הועדה לענייני ביקורת. אז הפרוצדורה שהם מופיעים בפני 

 הועדה והועדה הזאת באה ומציגה את ההמלצות שלה לגבי הדו"ח.

דקות ואני ניסיתי באמת  20אני רוצה לציין שאנחנו מתחילים באיחור של  מר שי קינן:

רא, לקחת את לקחת רק את הנקודות, לאחוז את השור בקרניו מה שנק

 הנקודות הקריטיות ולא להעמיס אבל צריך לקחת גם את זה בחשבון בסדר?

 לא הבנתי. מר מוטי ששון:

טוב אנחנו מה שנקרא נתקתק אותה. בנושא של מחלקת היסעים באגף פרט  מר שי קינן:

וחינוך מיוחד, באגף חינוך, הועדה מאמצת את הממצאים וההמלצות בדו"ח 

רה אותם לאישור מועצת העירייה. הועדה מבקשת מבקר העירייה ומעבי

להדגיש כי יש להעביר את מחלקת היסעים לניהול תחת חברת מוסדות על 

מנת לייעל ולשפר את איכות המחלקה. בעניין הזה שווה להגיד מילה. אם יש 

עקב אכילס לעירייה זה הנושא של ההיסעים. זה נושא שצריך לשפר שם את 

ני שמח שחברי הועדה הסכימו איתי שההעברה של המערכות. אני חשבתי וא
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מחלקת היסעים למקום כמו מוסדות ישפר את המערכת. למה? בתוך החינוך 

אין להם התמקצעות בהיסעים. מאחר וגם ככה יש קשר בין השילוב של 

המלווים עם ההיסעים, אז היה ראוי בעיניי שהדבר הזה כבר ייעשה ביחד 

גם דבר נוסף בנימה אישית המנכ"לית שם, כמקשה אחת, ישפר את התפקוד ו

לא שיש ביקורת ומוטי אני אומר לך אותה, המנכ"לית שם עושה רושם שיש 

שם רוח חדשה. היא יודעת לעשות את עבודתה. יש שם שיפור וגם דבר, דבר 

חשוב מאוד מוטי שהיא גם אוזנה כרויה לתושבים. זאת אומרת היא מקבלת 

ו צריכים אנשים כאלה בעירייה. עושה רושם פניות, מתקנת תוך כדי. אנחנ

שהיא יודעת לנהל את מה שהיא עושה ושווה להאציל לה את הסמכות 

 הזאת, אני חושב שהיא תעמוד באתגר הזה.

 סגן מנהלת התפעול כן. גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון. מר שי קינן:

של עובדי מינהל  שי רק לזה אני אענה לך בהערה קצרה, המיומנות והניסיון מר מוטי ששון:

החינוך נשקלת האפשרות כבר חודשים ארוכים אולי להעביר את ההיסעים 

 לאותה חברה שלנו. 

  כן.  מר שי קינן:

נשקלת האפשרות הזאת כבר הרבה זמן. דיברנו עליה והמנכ"ל מוביל את  מר מוטי ששון:

 זה.

כ"ל הוא מנכ"ל אני חושב שסביב השולחן הזה יש שתי הסכמות. אחד, שהמנ מר שי קינן:

טוב. הדבר השני שצריך לעשות שם שינוי, אוקיי. אם זה לא יהיה במוסדות, 

יהיה מקום אחר. אבל צריך שינוי שם צריך לעשות. היום זה מתנהל בצורה 

 שהיא לא מיטבית. הסעיף השני,

 אתה יודע כמה קווים כל יום יש שי? מר מוטי ששון:

 מה? מר שי קינן:

 ווים כל יום יש.כמה ק מר מוטי ששון:

 בסדר עזוב מוטי, אין לזה סוף. בוא, בוא נתקדם. מר שי קינן:

 סדרי גודל. מר מוטי ששון:

 מה? מה? מר שי קינן:

 כמה קווים כל יום יש. מר מוטי ששון:

יש מאות קווים. מאות קווים. הרי ראשת המינהל ציינה את זה בישיבה  מר שי קינן:

 הקודמת. 

 קווים כל יום. 800מעל  מר מוטי ששון:
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 כן, כן. מר שי קינן:

 אתה מבין כמה כלי רכב? מר מוטי ששון:

 סיימת עם הקטע של ההיסעים? גב' נעה צ'פליצקי:

עוד לא. כמו כן ישנה כשירות בהגדרת אחריותו של קצין הבטיחות ותעבורה  מר שי קינן:

של העירייה בנוגע לפיקוח ובקרת בטיחות הסעות תלמידים בהתאם 

ות ביטחון, בטיחות בהסעות, מפרצי חניה. זה משפט. אני שקלתי אם להנחי

בכלל להכניס את זה אבל מאוחר ומדובר פה בחיי אדם אני כן רציתי. אני 

מקבל לא אחת פניות מהורים שרבים עם חברת ההסעות, עם הנהג, עם 

המלווה איפה בדיוק האוטו יעמוד איפה זה. עכשיו למה זה קורה? כי אין 

צועי שאומר חבר'ה פה זה לא בטיחותי לעמוד, תעמוד פה. מפה גורם מק

אתה לא אוסף, אתה אוסף מפה. עכשיו מה שמצחיק שיש גורם מקצועי כזה 

בעירייה. החוק מגדיר לו שזה התפקיד שלו והוא לא יודע בכלל שזה התפקיד 

שלו. אז זה עולה בביקורת ואנחנו נגיע לזה, אבל זה, זה נושא שישפר מאוד 

מצב הבטיחות. יש גורם מקצועי כזה, הוא צריך לצאת לשטח, צריך את 

 שיגידו לו לעשות את זה המנכ"ל, בועדת ליקויים תעמוד על זה בסדר?

 אני רוצה להגיד שחברת מוסדות היא חברה חצי פרטית ולכן, מר ארז ניסים:

 זה נקרא מעין עירונית. עו"ד יונת דיין:

 מה? מר ארז ניסים:

 זה נקרא חברה מעין עירונית. דיין:עו"ד יונת 

מעין עירונית, אני קורא לה חצי פרטית. ויש כאן משמעות משפטית קצת  מר ארז ניסים:

שונה להתעסק לכן מה שעשינו כרגע זה ברשות המשפטית לקחנו כבר 

התקשרות כרגע שאנחנו נבצע מבחינה משפטית איך אנחנו עושים כי יש שם 

 ד החינוך.גם משמעויות בסוף מול משר

 מול משרד הפנים. עו"ד יונת דיין:

 מול משרד הפנים גם כן. מר ארז ניסים:

 אתה מדבר על הסעיף הראשון? מר שי קינן:

 כן. מר ארז ניסים:

 אוקיי, בסדר. מר שי קינן:

 ולכן בעניין הזה ברגע שאנחנו נפתור את המהמורה המשפטית אנחנו נוכל. מר ארז ניסים:

 יה.אין בע מר שי קינן:

 העניין הזה בבחינה כבר מזה זמן. מר יוסי זיידה:
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אין בעיה. הדברים יובאו בפני ועדת תיקון ליקויים ושם. שלוש, שיבוץ  מר שי קינן:

התלמידים לנתיבי הסעה ינוהל ויבוצע על ידי מינהלת מחלקת היסעים 

אותי. תקשיבו, מוטי זה סעיף מזעזע. אוזניים  בלבד. זה סעיף שהדהים

תקלענה. אני לא היה לי מושג. אני ואני חבר מועצה שנה עשירית, שמה 

. מה זה outscourcingשקורה הוא שמחלקת היסעים אומרת טוב נעשה 

outsourcing  לעבודה שלה? היא נותנת למעשה לחברות ההיסעים לשבץ את

 הילדים. לא היא משבצת. 

 בשביל זה יש, ז ניסים:מר אר

ייתכן והשנה, עד לשנת דו"ח הביקורת הזה, דו"ח הביקורת הזה הוא לשנת  מר שי קינן:

 הדבר ישתנה. 2023-. יכול להיות שב2021

 '.22-לא ב מר זוהר נוימרק:

אבל מה שמדהים הוא שחברת ההיסעים היא משבצת וראינו ותכף ניגע בזה,  מר שי קינן:

די לנפח את החשבונית. אני אתן עשרות דוגמאות ראינו שהיא משבצת כ

 כאלה.

שי לכן יצאנו למכרז. לכן יצאה הרשות יצאה אחרי שנה, עצרה את המכרז  מר ארז ניסים:

הקודם. יצאה למכרז חדש. במסגרת המכרז החדש לקחנו גם את חברת מגער 

שהיא מלווה. הגדרנו אנחנו, הרשות היא הגדירה את הקווים ואת הסדרי 

 לום, זו הסיבה שיצאנו למכרז. אחרת לא היינו יוצאים למכרז חדש. התש

 אוקיי. מר שי קינן:

 ולכן הדברים האלה נכללו בחשבון. מר ארז ניסים:

 בדיוק, בדיוק. מר שי קינן:

 לאור ההערות של ועדת הביקורת.  מר ארז ניסים:

 אין לו אישורים בכלל.  גב' נעה צ'פליצקי:

א של מבני ציבור. הועדה מבקשת להדגיש את התחקיר היסודי טוב, בנוש מר שי קינן:

והמעמיק בתחום שהביקורת ציינה. יש לעשות על ידי חברת ביקורת 

חקירתית חיצונית. אני אגע בזה בהמשך. היום שם מקרים של בוא נגיד 

המבקר כתב שחיתות לכאורה, אני, אני מרשה לעצמי להגיד בלי לכאורה 

מוטי אם לאו דווקא העירייה תבדוק את עצמה ושם חשבנו שיהיה נכון 

במקרה הספציפי הזה. זה חריג. אני במהלך השנים לא ביקשתי דבר כזה 

אבל פה ממש קרה משהו שזעק, משהו שכאילו ממש יצא, זה כבר מגעיל. 

ואז ביקשתי שתיעשה חקירה שלא על ידי גורם עירוני. אני סומך על המנכ"ל 

 מה אחר כך.שזה ייעשה. אני אתן את הדוג

 ועידת חקירה ממלכתית. מר יעקב מזרחי:
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יכול להיות. יש להקים מערך בקרה עירוני בכפוף למנכ"ל העירייה עם מתן  מר שי קינן:

דגש על ביצוע של בדיקות בקרה בכל פעילות האגף. לא, אל תקל בזה ראש, 

 זה נושא של של מאות אלפים ולעיתים מיליונים ובזבוז כספי ציבור. 

 יש שם דברים פליליים? לרון פנחס:מר א

 לכאורה. מר יעקב מזרחי:

בדיוק. לכאורה. אמרת יפה. שלוש, העובדה כי מדובר בו נדרש ידע מקצועי  מר שי קינן:

לביקורת מינהל הנדסה לצורך קבלת ועדה בנושא. לדברי עובדי מינהל 

העיר, מנהלת הפיקוח על הבנייה ומפקח  הנדסה, אדריכל העיר, מהנדס

בנייה הם אינם מפוקחים בתחום זה והם אינם יכולים לבצע בקרה לצורך 

קבלה לביקורת. על כן נושא תכנון הקונסטרוקציה וייעוד קרקע בפרויקט, 

מדברים על פרויקט בית רוטר מוטי, הועברו לבדיקת יועץ הנדסה חיצוני 

לכך הועדה מבקשת ממהנדס העיר המתמחה בהנדסה אזרחית. בהתאם 

החדש לאשר בכתב את התקינות ויציבות המבנה ואם הוא ראוי לשימוש ולא 

מסוכן. לאחר בדיקת המבנה על ידי יחידת מבנים באגף הפיקוח על הבנייה 

הכפופים אליו וייעוץ חיצוני מומחה במידת הנדרש, אני אגע בזה בהמשך. יש 

נעשה עם כלונסאות. מישהו בא ואמר שם נושא שהתכנון של פרויקט רוטר 

אפשר להוציא את הכלונסאות. היועץ קרקע אמר שלא, היה ויכוח בין 

 המהנדס ליועץ קרקע. בסוף זה נבנה בלי כלונסאות.

 אז זה מבנה מסוכן? מר שחר האס:

אני לא רוצה להגיד מבנה מסוכן. אני כן רוצה להגיד שהביקורת ביקשה  מר שי קינן:

 מהנדס העיר לחתום על זה שזה לא מסוכן, ממינהל הנדסה,

 והוא חתם? מר שחר האס:

לא. לא, אמר שזה לא באחריותו ופה אני חושב שזה נקודה ככה אדומה.  מר שי קינן:

 ניתנה לנו נורה אדומה בסיפור הזה.

 ולמי יש את המילה האחרונה, ליועץ קרקע או למהנדס? מר יעקב מזרחי:

 אז מה ההמלצה? מר שחר האס:

אנחנו ניגע בזה, שנייה. אנחנו ניגע בזה. בנוגע לועדת הנחות. צריך להגיד  מר שי קינן:

 מילה טובה,

 רגע מה ההמלצה? מר אלרון פנחס:

 מספרים, מספרים. גב' אלינור מטלון:

 רגע, תכף אנחנו נדבר. מר שי קינן:

 ההמלצות כתובות, קיבלתם את זה. מר מוטי ששון:
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געתי, שנייה. אנחנו ניגע בזה. בנוגע לועדת הנחות צריך להגיד לא עוד לא נ מר שי קינן:

מילה טובה, אומרים. גם הצוות המקצועי, גם חברי הועדה. הדברים שם 

מתנהלים בצורה מיטבית, בצורה נכונה. שני דברים קטנים. דבר אחד, ראינו 

מקרים שבהם לא נלקחו כל המסמכים. החוק הרי מחייב לחשב את כל 

סה. לעתים מתפקשש פה ושם מקור הכנסה כזה או אחר מקורות ההכנ

והדבר השני שחשבנו שמפאת צנעת הפרט ראוי שמבקשי הבקשה לא יצוינו 

בשמם הפרטי. כמו שהם מגיעים לפה מקרים ואנחנו משחירים את השם 

 הפרטי, 

 חברי מועצה גם לא יראו את השמות. מר קובי מכלוף:

י שחברי המועצה שדנים צריכים לדון בשכן, בדיוק. חשבנו שיהיה ראו מר שי קינן:

 בגיסה, בשכנה, לא משנה מה, ראוי שזה לא ייעשה בצורה,

 פומבי. מר יעקב מזרחי:

 בצורה גלויה ופומבית מפאת צנעת הפרט.  מר שי קינן:

 וניגוד עניינים. מר ראובן קייקוב:

 ולמנוע, למנוע לזות שפתיים, כן. מר שי קינן:

 ום לא נתקלנו בשום תקלה בנושא הזה.עד הי מר זאב ניסים:

 אז לא היית חבר ועדת הנחות. מר שי קינן:

 אני הייתי חבר ועדת הנחות עוד לפני שאתה חשבת להיות חבר מועצת עיר.  מר זאב ניסים:

 זה זקן השבט פה. מר יעקב מזרחי:

 אז אתה לא נתקלת בקושי. הקושי עלה בועדה ועכשיו הועדה הסכימה. מר שי קינן:

אגב אני גם חבר מועצה וגם, גם אם לא הייתי בועדה אם הייתה בעיה כזאת  מר זאב ניסים:

 הייתי עולה על זה, מה. אף אחד לא דיבר.

 הבעיה מגיעה לועדת הנחות. היא לא מגיעה אליכם. מר שי קינן:

 תמשיך שי. מר מוטי ששון:

 טוב. מר שי קינן:

שמות זה לא נורא, אני חושב אנחנו חברי מועצה ואנחנו יודעים שצריך לכבד  מר זאב ניסים:

 את הדברים האלה.

 בסדר. מר שי קינן:

 טוב. הלאה. מר זאב ניסים:

דברים שצריך לגעת בהם ככה באופן יותר ספציפי. יש? מוטי, בנושא של  מר שי קינן:

נושא של ההחזרים ממשרד החינוך.  היסעים יש נושא שבעיניי הוא חמור.
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תראה, אנחנו משלמים עבור ההיסעים מקבלים חזרה מהמשרד, נכון? יש 

אחוז.  50אחוז, מחוץ לעיר  40השתתפות של ממשלה בהסעות בתוך העיר 

 45אני עשיתי בממוצע כדי שנוכל, גרוסו מודו, שנבין באיזה היקפים מדובר, 

החזר שמגיע לנו ואני אתן דוגמאות. אחוז. ראיתי שאנחנו לא עומדים על ה

 7מתוך  4.5מיליון. אנחנו קיבלנו  22.5ההיקף היה, ההיקף הכולל  2018-ב

 מיליון.

 מיליון? 6איפה עוד  מר יעקב מזרחי:

 4.5בנושא של השתתפות ממשלה קיבלנו  2019-, ב2019-תקשיב, עזוב. ב מר שי קינן:

שמגיע לנו. סכמתי את זה,  9.4 במקום 5.8, קיבלנו 9.4 2020-. ב7.25במקום 

מיליון ש"ח. רק בהיסעים. עכשיו, תראה  10.5שנים האלה הפסדנו  3-רק ב

אחוז, אוקיי.  75במלווים זה המצב הרבה יותר חמור. אנחנו צריכים לקבל 

אחוז. זאת אומרת  37 2020-אחוז, ב 41 2019-אחוז. ב 49קיבלנו  2018-ב

העירייה  2018-יסעים, רק מלווים בהפסדנו רק על מלווים, עזוב את הה

' 19-. ב12.75במקום  8.5מיליון ש"ח. רק על מלווים. קיבלנו  4הפסידה 

. סכמתי את 15.5במקום  7.5' קיבלנו 20-. ב15.5החזר במקום  8.5קיבלנו 

 30מיליון ש"ח ככה.  30בזה,  10.5מיליון במלווים ועוד  19מיליון.  19זה, 

 שנים. 3-מיליון שקל ב

אתה יודע שפעם היה בעבר  איך זה עובד עם משרדי הממשלה? מה חשבת? מוטי ששון: מר

 אחוז. 60שהם נתנו 

 לא, לא, לא. מר שי קינן:

 לפי משרד החינוך, מר מוטי ששון:

 אולי לא הבנת מוטי. אין לי ויכוח, בדיוק, אין לי ויכוח על, מר שי קינן:

ך דוגמה. היה איזה סיפור שאתה יודע, גם מה שמאשרים לך, אני אתן ל מר מוטי ששון:

הלכנו לאיזה פרויקט שמשרד החינוך פנה אלינו. אמרנו הולכים. הולכים 

. בסוף יוני, מרוב שאנחנו מבקשים, מה אומר matchingבשיטה של 

אין לי. אמרתי לו ואני הסתמכתי על זה שאתה נותן את הכסף. אז  המנכ"ל?

 י.הוא אומר לי אין לי. הבטחתי ואין ל

 מוטי זה משהו אחר. מר שי קינן:

 דקה, דקה. מר מוטי ששון:

 זה משהו אחר.  מר שי קינן:

זו, אתה צריך להבין משרדי ממשלה מקשים ומשנה לשנה בכל מיני  מר מוטי ששון:

 פרויקטים הם משלמים פחות ופחות ממה שהם התחייבו. 

 ואין מה לעשות מוטי? מר יעקב מזרחי:
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 הם מכתב מעורך דין.שלח ל מר מאיר חלבי:

אני אומר לך ששנה שלמה פרויקט אני  הוא אומר אין לי, מה אתה אומר לו? מר מוטי ששון:

 תתבע אותי? אומר לו אבל סיכמתי איתך. יש פרוטוקול. הוא אומר אז מה?

 מיליון ואין לך מה לעשות? 19זאת אומרת אתה עכשיו בחור של  מר יעקב מזרחי:

 וב.זה לא ח מר מוטי ששון:

 . 30 מר שי קינן:

 מיליון ואין לך מה לעשות? 30 מר יעקב מזרחי:

 זה לא חוב, זו הבעיה שלך.  מר מוטי ששון:

 לכאורה מה. מר יעקב מזרחי:

 זה לא חוב. מר מוטי ששון:

 זה לא לכאורה. מר שי קינן:

 יעקב, יעקב, מר מוטי ששון:

 אתה לא קיבלת את זה. מר יעקב מזרחי:

 הוא לא נותן לך. מר מוטי ששון:

 זה לא לכאורה, זה מספרים מדויקים. מר שי קינן:

יעקב העירייה מאשרת לפעמים, לא לפעמים הרבה פעמים מצבים שעומדים  מר קובי מכלוף:

 בביניים כדי שהתושב, שהילד יקבל את ההסעה ואז העירייה סופגת עליה.

 זה כסף אחר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 עזוב נו. חוז?א 2-3מה  מר יעקב מזרחי:

 אחוז, זה הרבה.  3לא  מר קובי מכלוף:

 מוטי, מוטי אם היית אומר לי,  מר שי קינן:

 טוב שי. מר מוטי ששון:

מיליון פחות  10ראיתי שקיבלתי  2019אם היית אומר לי תשמע שי במהלך  מר שי קינן:

אז שלחתי מכתב למשרד החינוך שאני דורש את הכסף הזה והם נענו 

 הייתי אומר לך טוב אז אין לך אשמה טובה פה בסיפור הזה. בשלילה אז

אתה יודע כמה פעמים דיברתי עם החשב שלנו על כל מיני דברים שהם  מר מוטי ששון:

 חייבים לעירייה?

 יש תכתובת עירונית, לא יודע עם מי, מר שי קינן:

 שי, שי, מר מוטי ששון:
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 של המנכ"ל, של החשב, מר שי קינן:

 זה יעבור לוועדת ליקויים נו. שי אתה מעלה את זה? ששון:מר מוטי 

 מה? מה? מר שי קינן:

 זה יעבור לוועדת תיקון ליקויים. מר מוטי ששון:

ברור שזה יעבור. אבל זה כשל מתמשך. מה זה יבוא לוועדת ליקויים? ברור  מר שי קינן:

 שיבוא לוועדת ליקויים.

איך המערכות הממשלתיות עובדות אבל זה אז שי אתה כנראה לא יודע  מר מוטי ששון:

המציאות לצערי הרב. זו המציאות ואנחנו נלחמים ולפעמים מצליחים 

 להחזיר חלק מהכסף אבל לפעמים גם לא מצליחים להחזיר חלק מהכסף.

 מוטי מה הסכום שאתה סופג, מר יעקב מזרחי:

 אני לא בטוח שהנושא הזה, מר שי קינן:

 זה נכון, מר מוטי ששון:

אחוז על עצמה? בלי  100לא, לא, מה האחוז שהעירייה סופגת את ההסעות  ר יעקב מזרחי:מ

 השתתפות של משרד החינוך? יש הרי אחוז מסוים.

 יש, תראה.  מר מוטי ששון:

 יש דברים שמשרד החינוך לא מאשר ואתה כן סופג את זה. מר יעקב מזרחי:

 יש מקרים קשים מאוד. מר מוטי ששון:

 ברור. זה אחוז גבוה? חי:מר יעקב מזר

 שהם לא נותנים לך כלום. מר מוטי ששון:

 זה אחוז גבוה? מר יעקב מזרחי:

 לא. מר מוטי ששון:

 אז זה לא אחוז גבוה. מר יעקב מזרחי:

 לא גבוה אבל אתה צריך להבין, תשמע. מר מוטי ששון:

 יעקב זה מגיע לנו בכל הנושא של, מר זוהר נוימרק:

אני אומר שיש חלק מהדברים שמוטי מאשר הסעה למרות שמשרד לא  מר יעקב מזרחי:

החינוך לא מאשר כי הוא אומר המקרים קשים. אבל הוא אומר זה אחוז 

 קטן מהסכום הזה אז זה לא משמעותי.

יעקב תקשיב. אני אישית באים אליי מקרים קשים ואני אישית מרים טלפון  מר מוטי ששון:

ה כי ועדת ההיסעים לא אישרה. ואתה למנהלת המחוז ומבקש את העזרה של

 רואה מצב קטסטרופלי שאתה אומר שלא יכול להיות דבר כזה.
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 אבל מוטי זה לא המקרים. מר שי קינן:

לא, אני אומר רק ליעקב. אני אומר רק ליעקב. ואתה אומר אלוהים אדירים  מר מוטי ששון:

יות התנהגות זה מצב שזועק לשמיים. ילדה אוטיסטית או ילד בפיגור או בבע

ואתה אומר  קשות המקרים האלה אתה אומר אני בן אדם או לא בן אדם?

אני מאשר ואני ממשיך לבקש את ההכרה של משרד החינוך. ואז במקרה 

כי  שילדה, לירון עלתה עליו, ואמרה לי עם המבקר שאין לי סמכות. למה?

ם ואני משרד הפנים, משרד החינוך לא אישר. אבל אל תשכח שכולנו בני אד

אמרתי, המצב הזה היה אני לא רוצה לספר אותו, זה היה מצב שלא יכולתי 

לישון בלילה רק ממה שסיפרו לי. והתעקשתי ובסופו של דבר קיבלתי, 

לידיעתך לירון. קיבלתי את האישור. לא יודע אם ראית את זה או לא ראית. 

 לא ראית? יום אחרי קיבלתי את האישור. 

 כות לירון.זה בז מר מאיר חלבי:

לא, היא אמרה שלא קיבלנו אישור. בזמנו היה נוהל שהמנכ"ל מאשר  מר מוטי ששון:

 חריגים. שהיה מאשר חריגים קשים. ואני אומר, 

לא על אישור לא דרך משרד החינוך אני מדבר, זו השאלה. אתה לא מבין מה  מר יעקב מזרחי:

 ן. אני אומר, אני בא לטובת מה שאמרת. מה שאמרת זה נכו

 בסדר.  מר שי קינן:

 מיליון לעירייה.  30מגיע  מר יעקב מזרחי:

 יעקב זה לא אחוז כל כך קטן. מר קובי מכלוף:

אני רוצה לשמוע  מוטי אומר כן אתה אומר לא? אתה יודע יותר טוב ממוטי? מר יעקב מזרחי:

 את זה. הוא יודע יותר טוב ממך הוא אומר?

 שזה לא אחוז קטן שם.לא, אני אומר לך  מר קובי מכלוף:

 זה אחוז קטן, מר יעקב מזרחי:

 שהיה להם חלק, גב' נעה צ'פליצקי:

כשאני הייתי, כשאני הייתי במינהל החינוך בתור יו"ר ועד הורים עירוני זה  מר קובי מכלוף:

לא היה אחוז קטן. נלחמנו על הרבה ילדים שלא היה מגיע להם. אבל זה היה 

מטר. ילדים שנכות מסוימת  30מטר,  20בשביל  מטומטם, זה היה דבילי, כן.

שלא, שמשרד החינוך לא מאשר להם. אתה לא יכול לתת להם, אתה לא יכול 

 לתת להם הסעה.

 לא הגישו בזמן ועכשיו נכנסים, מר מוטי ששון:

 יש קריטריונים אין מה לעשות. מר זאב ניסים:
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לא יודע עד כמה ארז, זה עבר  חבר'ה זה מצבים מאוד מאוד קשים וגם אני מר מוטי ששון:

גם לארז. אבל המנכ"ל הקודם היה זה שהיה מאשר את החריגים. בין לבין 

אני קיבלתי גם החלטות קשות ואמרתי אני אדם בראש ובראשונה אני אדם, 

אני אנושי, אני הומני ואם חושב ילד שמגיע לו, ילדה שמגיעה ומסיעים אותה 

יד שלנו כנבחרים לאפשר לילדה לגדול, לרחוק, מחוץ לעיר אני חושב שהתפק

 לקבל,

 אבל מחוץ לשכונה.  מר קובי מכלוף:

 התפקיד שלנו לאשר דברים כאלה. מר מוטי ששון:

 לא, אני בעד. לא שאמרתי שאני נגד. מר יעקב מזרחי:

 שי יכול להמשיך חבר'ה? מר זאב ניסים:

 שי תמשיך. מר מוטי ששון:

הבטיחות. קצין בטיחות ותעבורה של העירייה לא ביצע טוב, בנושא של  מר שי קינן:

ביקורות ביטחון ובטיחות בהסעות הנדרש. מחלקת היסעים מטפלת 

באירועים מסוגים חריגים ואינה מעבירה את פרטי האירועים לקצין 

הבטיחות והתעבורה בעירייה. זה בנושא של אותו גורם מקצועי שצריך 

היא מורידה ומעלה, בסדר? היום, להחליט מאיפה ההסעה לוקחת ומאיפה 

היום הנושא הזה הוא בוקה ומבולקה. מי שמחליט איפה הילד עולה זה 

 הנהג, זה לא סמכותו בכלל, אוקיי. בנושא של שיבוץ תלמידים,

 תרדו למטה, שמעתי את זה. מוטי שמעתי דברים כאלה, כן. מר יעקב מזרחי:

כולם שמעו. אי אפשר שכל סעיף אתה תגיד  יעקב אבל אי אפשר שכל סעיף, מר שי קינן:

 ששמעת, שנייה.

 תנו לו לסיים חבר'ה. מר זאב ניסים:

שיבוץ תלמידים לנתיבי הסעה לא יבוצע במחלקת היסעים. או אני אמרתי  מר שי קינן:

את זה בתחילת דבריי, יש מי שרוצה לעיין בספר, בדו"ח הביקורת יש בעמוד 

תלמידים  4יש עשרות כמוה. הנדון  דוגמה אחת אבל 8בסעיף קטן  71

שצריכים אוטובוס לעיר. חברת ההסעות מאחר שהיא זו שמשבצת, אין לה 

ומשהו שקל. במקום  100שום אינטרס להוציא אוטובוס זעיר שעלותו היא 

ומשהו שקל. טאק, הכפילה את  200זה היא מוציאה שתי מוניות שעלותן 

זה מקרה ספורדי בכלל לא הייתי  החשבון. עכשיו, אתה מכיר אותי מוטי. אם

מציין אותו אבל תראה יש פה דפים שלמים של מקרים דומים ומה שיותר 

 37אם אני זוכר נכון  2018-מזעזע שזה רק מה שבדקנו. זאת אומרת נבדקו ב

סליחה, התבלבלתי עם האפס.  290מתוך  37האלה,  37-. עכשיו, ב209מתוך 

אלף.  350ראינו שמדובר בהפסד כספי של . פה ראינו, איפה זה, פה 290מתוך 



 555 פרוטוקול 04.12.2022 –ליום  61מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

14 
 

אחוז הפסדנו  12אחוז. על  12אבל עשיתי כמה מתוך כמה בדקנו. בדקתי רק 

 אחוז? 100-אלף. אז מה זה ב 350

 מה זה הפסדת? מר מוטי ששון:

 שחברת ההסעות, אתה לא הבנת? אני אסביר לך. כשחברת ההסעות משבצת, מר שי קינן:

 לא הפסדת. זה לא נקרא שהפסדת. לא הפסדת, מר מוטי ששון:

 אתה כן הפסדת מוטי. בטח, אוי ואבוי אם אתה חושב שלא.  מר שי קינן:

 טרמינולוגיה שונה. אני משתמש בה, אתה משתמש הפסדת, בסדר. מר מוטי ששון:

לא, לא, לא. אין פה עניין של טרמינולוגיה. יש פה שחור על לבן, אין פה אפור.  מר שי קינן:

ה עירייה, רגע רגע, לא מוטי. בכסף שלך אתה זהיר, אני יודע. זה ברגע שאת

כסף ציבורי מה זאת אומרת? ברגע שאתה מנהל את המערכת, אוקיי, ואתה 

נותן לחברת ההיסעים לשבץ והיא משבצת במקום באוטו אחד בשניים 

בכוונה כדי לקחת את החשבונית אז הפסדנו. זה כסף ציבורי. מה זה לא 

 הפסדנו? 

 לא מבין את המושג הזה הפסדנו. מוטי ששון:מר 

הפסדנו זה אומר שהכסף הציבורי, משלם הארנונה שילם כפול על אותו  מר שי קינן:

 שירות שלא בצדק. זה הפסדנו.

שי לפעמים הפיצול לשתי מוניות, אני לא יודעת אם זה המקרה, הפיצול  גב' נעה צ'פליצקי:

 סוע שעה וחצי.לשתי מוניות זה כדי לחסוך מהילדים לנ

 בתוך הרכב.  10ילדים לא  4לא, זה  מר שי קינן:

 שי,  מר מוטי ששון:

 מה? מה? מר שי קינן:

 לחבר'ה של הביקורת, מר מוטי ששון:

 רגע אבל אני לא שומע. מר שי קינן:

אלינור לא קיבלת רשות דיבור. תשמע, החבר'ה של הביקורת, שי. עשו  מר מוטי ששון:

ים שלהם. הזמנת את האנשים. הגשת את ההמלצות ביקורת. אלה הממצא

שלכם. השלב הבא זה עובר לועדה לתיקון ליקויים ברשותו של המנכ"ל. 

 המנכ"ל בוחן את כל הדברים וגם אז הוא יגיש את ההמלצות שלו.

בסדר. מה שאמרת עכשיו ידוע לכולם. לא חידשת. אני רק, אני רק אומר,  מר שי קינן:

אליך, אוקיי, זה לא עניין של טרמינולוגיה. אני חושב  אני רק אומר שבניגוד

 שמדובר פה בבזבוז כספי ציבור נקודה. 

 טוב, בסדר. מר מוטי ששון:
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 זהו. מר שי קינן:

 מה אין בקרה על הדברים האלה? מר זאב ניסים:

 אין, בגלל שחברת ההסעות היא גוף כלכלי היא עושה את השיבוץ. היא. מר שי קינן:

 איך יכול להיות? מה? ם:מר זאב ניסי

 איך יכול להיות? מר שי קינן:

שנה. נתקלנו בזה שאתה  20שנה או  15אנחנו כבר נתקלנו בתופעה הזאת לפני  מר זאב ניסים:

 הביתה. אתה מבין. אז בסדר. 16-מגיעים ב 12-זוכר, שילדים היו יוצאים ב

 ?ארז אני מצפה שאתה תוביל שינוי בדבר הזה, בסדר מר שי קינן:

 אבל פה אני לא יודע. מר זאב ניסים:

 שנה דיברו על זה אבל זה דיברו. 15כי לפני  מר שי קינן:

מי שמנהל את העניין של ההסעות הוא צריך, הוא צריך לתת את התשובות  מר זאב ניסים:

 האלה.

 שי מה שקורה בכל הרשויות בארץ, הדברים האלה שאתה מדבר עליהם מר מוטי ששון:

 עכשיו זה קורה בכל הארץ.

 זה מנחם אותך? אז מה? מר שי קינן:

 לא, אני רק אומר לך. מר מוטי ששון:

אם זה קורה בכל הארץ זה לא אומר שזה צריך לקרות בחולון. לא הבנתי  מר שחר האס:

 את התשובה הזאת.

 זה דפוס הפעולה של כל המסיעים, לא הקשבת לי בכלל. מר מוטי ששון:

 מה? מר שחר האס:

 נוצר דפוס פעולה של כל המסיעים בארץ שהוא בעייתי בצורה בלתי רגילה. מר מוטי ששון:

 מה זה משנה? אבל שלא יהיה בחולון. מר שחר האס:

אל תפריע לי. ואם נעשו דברים לכאורה פליליים אנחנו נמצא את הדרך  מר מוטי ששון:

 להגיש תלונה במשטרה.

 תראה מוטי, מר שי קינן:

 זה מה שיהיה. ששון:מר מוטי 

לי אין בעיה, לי אין בעיה אם מישהו אחר חטא, אוקיי. זה בעיה שלו. רגע לא  מר שי קינן:

סיימתי מוטי. אבל קודם כל אתה תהיה בסדר. אנחנו כעירייה קודם כל לא 

היינו בסדר בזה שנתנו לחברות ההיסעים יד חופשי תעשו מה שאתם רוצים. 
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, עזוב מה אחרים. קודם כל להסתכל קודם כל האשם הוא אשם שלנו

 במראה. אנחנו לא היינו בסדר נקודה. זהו. 

 אמרתי לך, מר מוטי ששון:

 מה המלצתם אבל? תספר לנו מה המלצתם. מר זאב ניסים:

ברור, מה. ההמלצה היא שמחלקת היסעים תשבץ את הילדים. היא תיקבע.  מר שי קינן:

בכל קו, כמה ילדים נמצאים בכל ואז היא יודעת איזה קו, איזה ילד נמצא 

קו, מתי הקו מתחיל, מתי הקו נגמר, מאיפה אוספים אותו ולאן אוספים 

 אותו.

אני יודע שזה, זה מה שהיה עד היום. אני זה, זה מה שאני יודע. מה שהוא  מר זאב ניסים:

 אומר כרגע, המלצה שלו זה מה שהיה כל הזמן. איפה זה התפקשש?

 פי המכרז החדש זה מה שבוצע?ארז על  מר שחר האס:

 איך יכול להיות דבר כזה? מר זאב ניסים:

קודם כל רגע. קודם כל יצאנו למכרז החדש לאור חלק מהסיבות זה לאור  מר ארז ניסים:

באמת ממצאי הביקורת למרות שאני בסוף, ועדת הביקורת יכולה לדון 

ן אמרתי עוד בממצאים רק לאחר שזה מוצג בפני חברי מועצת העיר. אז, ולכ

פעם, לכן יצאנו גם במכרז החדש מתוך הבנה שנדרש לעשות שינוי גם 

מבחינת יחסי עבודה, מבחינת הנהלים של מחלקת ההיסעים. הדבר הנוסף 

שאני רוצה להגיד, גם עשינו התאמות בחברת מוסדות, כל מה שנדרש גם 

ה בסיפור הזה. החלפנו את מנהל המחלקה. הייתה מנהלת מחלקה, אחרי ז

היה מנהל מחלקה מי שזוכר בשנה וחצי. כלומר זה מינוי שלישי עד שמצאנו 

באמת את המנהלת כרגע שהיא באמת מייצבת את העסק ונותנת את 

 המענים בהתאם לכללים.

 מי זו? מה השם שלה? מר יעקב מזרחי:

. שירלי. שירלי שיר. זה המנהל השלישי, היא הוחלפה בשנה וחצי האחרונים מר ארז ניסים:

זו המנהלת השלישית שהוחלפה וכרגע, אני מסביר עוד פעם, אנחנו בוחנים 

כרגע באמצעות קודם כל השירות המשפטי אנחנו בוחנים לעומק באמת את 

היכולת לעשות את השינוי ואת ההעברה לחברת מוסדות. זה לא שאנחנו 

שמים את זה בצד. לא סתם אנחנו לוקחים, מטפלים מתוך הבנה שצריך 

 שינוי.לעשות 

 מי ניהל את זה עד היום? מר זאב ניסים:

 עד היום מי שניהל את זה, מר ארז ניסים:

 מחלקת החינוך? מר זאב ניסים:
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מינהל החינוך. אבל צריך לזכור עוד פעם, מה שגם ראש העיר ציין מקודם.  מר ארז ניסים:

הבעיה הזו של חברת ההיסעים גם דרך אגב גם במכרז האחרון, אתם 

יודעים, זה גם עלה בועדת המכרזים שי אם אני לא טועה. יש בעיה מכירים, 

קשה מאוד לצערי של חברות ההיסעים בכל מדינת ישראל. זה לא רק בעיר 

רכבים, בפועל  X-חולון. יש בעיה קשה מאוד. החברות מתחייבות ל

 . מקבלים פחות.X-Yרכבים אז זה  X-כשמגיעים לממש את ה

 לא מקבלים. אין נהגים, מר יעקב מזרחי:

 זה היה חלק מהמכרז. זה היה חלק מהמכרז? גב' אלינור מטלון:

 שנייה. מר ארז ניסים:

זה היה חלק מהמכרז שהם מחויבים על מה שיש להם להגיש על פי זה. הם  גב' אלינור מטלון:

 לא יכולים להגיש אם אין להם רכבים.

אין נהגים? למה אם הזה לוקח אתה יודע למה אין נהגים? אתה יודע למה  מר קובי מכלוף:

 שקל. 30שקל, כשזה מגיע לנהג, לקבלן השני או השלישי שלו הוא מקבל  100

 תן לו לבדוק, לועדה לבדוק.  מר מוטי ששון:

ובסוף הדיון הוא בסוף של מי שהגורם המקצועי במינהל החינוך כרגע זה אם  מר ארז ניסים:

לא לתת מענה להורים או אנחנו ממשיכים מול חברת ההיסעים להתקוטט ו

 כרגע להתפשר עד שאנחנו מוצאים פתרון.

 להתפשר. מר יעקב מזרחי:

זהו. בסוף אם אני משאיר עכשיו ילדים בבית, נותן מענה ומשלם יותר  מר ארז ניסים:

 בינתיים בוחן אפשרויות אחרות.

 צודק. מר יעקב מזרחי:

ההחלטות היא לא פשוטה. זה לא ובסוף האיזון הזה הוא לא פשוט. קבלת  מר ארז ניסים:

שחור ולבן כאן. אנחנו מתעסקים פה בילדים, ילדים בחינוך מיוחד שבאמת 

צריך לתת להם מענים. אתה בסוף אתה יכול להגיד אני צודק אבל זה לא 

עוזר, הילד נשאר בבית. ולכן אנחנו עשינו ועושים את כל הפעילות שציינתי 

 מקודם.

 ם,אז מה ע גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל השאלה ששאלתי, מר שחר האס:

 כל, כל מה שאני שומע, מר מאיר חלבי:

 רגע. מר מוטי ששון:



 555 פרוטוקול 04.12.2022 –ליום  61מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

18 
 

שנייה אבל אני באמצע זה, לא באמת קיבלתי תשובה. האם הנושא הזה ששי  מר שחר האס:

 ציין כרגע על האחריות על השיבוצים הועברה מחברת ההסעות?

 משבץ היום זה מינהל החינוך.האחריות על השיבוצים, מי ש מר ארז ניסים:

 אוקיי. מר שחר האס:

לקחנו חברה נוספת, חברת מגער שהיא ישבה על כל הקווים יחד עם מינהל  מר ארז ניסים:

החינוך. היא זו שנתנה את הקווים. היה דרך אגב בתחילת הדרך עם אחת 

מחברות ההיסעים, בלי להזכיר את שמה כאן, בסדר, ויכוח מאוד גדול. היא 

ה ברוב הקווים והיא ניסתה להכתיב ולהביא אוטובוס במקום אוטובוס זכת

ילדים. אמרנו זה לא  20זעיר או אוטובוס גדול ולהתחיל לעשות איסוף של 

יקרה. חברים, ולכן, חברים בסדר ולכן אנחנו כאן עמדנו פה והיה פה חודש 

ור של מלחמה יומיומית בסוף מי נשבר ראשון. אנחנו בסוף, אבל צריך לזכ

עוד פעם. העבודה מול חברות ההיסעים היא עבודה משולבת. זה לא שעכשיו 

אני אמרתי אתה תביא רק ככה ואתה תעשה רק ככה. בסוף גם לחברת 

ההיסעים בסוף כשהיא בשטח והיא מסיעה את הילדים יש לה גם תובנות 

שגם איתה אנחנו צריכים לשמוע את התובנות שלה ולפעמים גם היא צודקת. 

 א רק אנחנו צודקים.זה ל

ארז למה אתה צריך לקחת חברה חיצונית כמו מגער ולא לקחת מישהו  מר יעקב מזרחי:

 מהעירייה שיפקח על זה?

 אני אמרתי, עוד פעם. כרגע אנחנו בוחנים, מר ארז ניסים:

 אה, זה זמני? מר יעקב מזרחי:

ת מוסדות. במסגרת כרגע השנה אנחנו בוחנים להעביר את כל המערך לחבר מר ארז ניסים:

הבחינה נבחן גם את הדבר הזה. אני בסוף צריך, תראה בסוף לשבץ ולהכין 

 קווים זה מקצוע. 800מעל 

 ליום. מר מוטי ששון:

זה מקצוע. זה צריך להבין, צריך להכיר את העיר, צריך להבין את לוחות  מר ארז ניסים:

ל עבודות הרכבת הזמנים, צריך גם לזכור גם היום בעיר לצורך העניין בגל

הקלה לא רק בעיר חולון אלא גם מחוץ לעיר. קח לדוגמה לבני ברק. לבני 

ברק יש מספר קווים, מספר קווים של ילדים. אחד הולך לתולדות אהרון, 

אחד לתולדות יוסף, אחד לתולדות משה. זה בסדר. אנחנו גם מאפשרים את 

ם באיזה זרם. ויכול זה כי בסוף ההורה, חברים, בסוף ההורים גם קובעים ג

להיות שהנסיעה מפה לבני ברק לוקחת שעה וחצי ויכול להיות שאנחנו עכשיו 

שעות ברכב  3-4גם מפצלים קווים כי אנחנו מבינים שהילד לא יכול לשבת 

כל היום. זה ילד בחינוך מיוחד ולפעמים אנחנו גם מקבלים החלטה ברשות 

אומר לא אתה תיקח במקרים חריגים שגם אם משרד החינוך מאפשר ו
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עכשיו אוטובוס זעיר, אני מבין שבפועל בשטח זה בלתי אפשרי. זה להתעלל 

בילדים ולכן אנחנו כרשות לוקחים אחריות ואנחנו מוסיפים עוד קווים 

 ומשנים למוניות. אבל עוד פעם זה לא, זה לא, זה לא שחור ולבן.

 כל דבר למען הילדים האלה, אין בעיה. מר יעקב מזרחי:

 כל מקרה הוא לגופו. ר ארז ניסים:מ

ארז מה שאני רוצה לשאול, לפי מה שאני רואה יש הרבה בעיות לשיטתך  מר מאיר חלבי:

ובפתיחת שנת הלימודים ילדים מאוד סבלו. האם לא כדאי, ויש בעיות גם 

עם חברות ההסעות. בקווים שיש להם בעיות, האם לא כדאי שהעירייה 

אני לא אומר  תקנים לנכים ותבצע את זה?תחזיק מיניבוסים שלה עם מ

מבחינת היסעים בכל העיר אבל בקווים שיש בעיות, העירייה תרכוש מיניבוס 

 עם מתקנים לנכים,

 הסעות מוטי. מר יעקב מזרחי:

שנה. שיחררו את זה ולא  20, 10חלבי, חלבי. זה היה בעבר לכולם לפני כבר  מר מוטי ששון:

 מחזירים והם קונים שירותים.

 מוטי יהיה מסיעי שאשא ומסיעי מוטי. מר יעקב מזרחי:

 קונים שירותים, כולם קונים שירותים. אתה לא יכול להחזיק צי כזה גדול. מר מוטי ששון:

 כל הרפורמה בהיסעים לא תמיד מוכיחים את עצמם. מר מאיר חלבי:

 לצערי גם היכולת שלך לגייס נהגים, מר ארז ניסים:

 מה? מר מאיר חלבי:

 היכולת של הרשות לגייס נהגים היא, אני לא רואה, ארז ניסים: מר

 סליחה, סליחה זה מפריע. מר מוטי ששון:

 אני לא רואה יכולת כזאת, לצערי, היום. מר ארז ניסים:

קווים בעייתיים שהעירייה תיקח  4-5לא, השאלה אם יש קווים בעייתים,  מר מאיר חלבי:

 ?800-על עצמה או כל ה

 קווים. 4-5זה לא  מר שי קינן:

 , מחר יהיה,4-5אז זה יהיה  מר ארז ניסים:

 אתה צודק. 4-5אם זה רק  מר שי קינן:

 כל הבעיה זה, שי כל הבעיה זה, מר זאב ניסים:

 מה? מר שי קינן:
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ארז כל הבעיה זה עניין של המחיר. כל הצרות שלנו זה המחיר. המחיר שהם  מר זאב ניסים:

רות ביניהם היא פרועה ומפה זה, זה הצרה מקבלים חברות ההסעות שהתח

הכי גדולה. מפה יוצאים כל הבעיות. העניין של המחיר. הם באים, 

 משתלטים,

 קודם כל העלינו את המחיר. במכרז האחרון שעשינו, מר ארז ניסים:

 כן, הם משתתפים ואחר כך הם מתחילים לעשות חשבון. מר זאב ניסים:

 האחרון מתוך, המחיר עלה במכרז מר ארז ניסים:

 מתחילים לעשות קומבינות, זה מה שקורה. מר זאב ניסים:

 ההבנה שהם טוענים שהמחיר הוא הפסדי, המחיר עלה.  מר ארז ניסים:

 אני חושב, מר זאב ניסים:

 אוקיי שי אתה רוצה להתקדם? מר מוטי ששון:

 ברור. מר שי קינן:

 קדימה. מר מוטי ששון:

 יבה, לא אני.אתה מנהל את היש מר שי קינן:

 חבר'ה הוא עוד לא, מר מוטי ששון:

 תסיים כבר. מר זאב ניסים:

ארז מה לגבי זה שההורים הציעו, שההורים הציעו שמי שיכול ומסוגל ויש  גב' נעה צ'פליצקי:

 לו אפשרות,

 נבדק. מר מוטי ששון:

אז זה כבר קודם כל האישור הזה ניתן רק עד אוקטובר על ידי משרד החינוך.  מר ארז ניסים:

 לא רלוונטי. וגם,

 זה לא כלכלי להורים. מר קובי מכלוף:

 אבל אני יודעת שבאחת הערים כן עשו את זה. גב' נעה צ'פליצקי:

 משרד החינוך אישר עד חודש אוקטובר, נגמר. מר ארז ניסים:

 נגמר? גב' נעה צ'פליצקי:

 זהו, כן. זה האישור שניתן בזמנו. מר ארז ניסים:

 שי, בבקשה. :מר מוטי ששון

טוב. בנושא של בקרות, אנחנו לא יכולים לדעת עד כמה חברות ההיסעים  מר שי קינן:

נותנות שירות ועד כמה השירות הזה הוא מיטבי. ולכן צריך לעשות בקרות. 

בקרות למעשה היום לא נעשות לעיריית חולון וההמלצה של הועדה היא 
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אחוז  5. בוא נגיד על שיהיה לפחות מדגם של בקרות על חברות ההסעות

מהקווים, משהו מידתי, משהו שגם מחלקת היסעים היום אמורה לעשות 

 אבל היא לא עושה, אוקיי. אז זה דבר חשוב נוסף.

 אפשר לשים להם איתורן. מר יעקב מזרחי:

 מה זה? מר שי קינן:

 איתורן.  מר יעקב מזרחי:

 . זה חברת ההיסעים.זה לא קשור. זה, איתורן זה לא אתה מפעיל מר שי קינן:

צריך בקרות שטח. בקר היום מבצע את הבקרות, יש מינוי במכרז אם אתה  מר ארז ניסים:

 מכיר.

 מה זה? מר שי קינן:

 חברת מגער שלקחנו היא מבצעת גם בקרות היום. מר ארז ניסים:

 באיזה היקף? מר שי קינן:

 זה אני לא זוכר. זה אני יכול לבדוק. מר ארז ניסים:

 אחוז.  5-אז ההמלצה של הועדה שזה יהיה לפחות ב קינן:מר שי 

 יש יותר. מר ארז ניסים:

פרסמה  5.2.2019-יש יותר? אני אשמח לדעת. טוב, בנושא של מבני ציבור. ב מר שי קינן:

עיריית חולון בקשה לקבלת הצעות מחיר עבור ניהול ופיקוח הקמת מרכז 

לאחר מכן המיקום השתנה לבית חולון גולן ספורט גולדה באגף מבני ציבור. 

רוטר. הבקשה לתכנית כללה את תיאור הפרויקט ואת פירוט העבודה אשר 

 15כלל ניהול תכנון, ניהול ביצוע ופיקוח. היקף הפרויקט המשוער הינו 

מיליון ש"ח כולל מע"מ. המציעים התבקשו להגיש הצעה כאחוז שכר טרחה 

יע אחד, מציע שתיים ומציע מהאומדן. עכשיו פה קרה דבר מדהים. היה מצ

שלוש. מציע אחד הציע את ההצעה הנמוכה ביותר ואז לפי מה שהבנו, 

התקשרו מתוך הועדה למציע שתיים ששיפר את הצעתו תוך כדי ההליך 

 המכרזי, אוקיי, ואז נתנו לו להיות מציע אחד. 

 מה, זה פלילי. מר יעקב מזרחי:

 נכון, נכון. מר שי קינן:

 ההוכחות לזה?מה  מר בר שי:

למעשה באקט הזה, באקט הזה למעשה ביטלתם את כל ההליך המכרזי.  מר שי קינן:

 בשביל מה עשיתם מכרז?

 מתי זה קרה? גב' אלינור מטלון:
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 מתי זה קרה? מר שחר האס:

בשעה  7.2-מחיר היה ה '. המועד הסופי לתת הצעות19זה קרה בפברואר  מר שי קינן:

. מוטי זה דבר חמור. מה 14.2-והועדה למשרת עבודות התכנסה ב 14:00

 אתה אומר? כן. זה דבר חמור. 

 מה זה חמור? זה פלילי. מר שחר האס:

 נכון. אני, אני חושב מוטי, מר שי קינן:

 אבל זכותה של המועצה לדעת מי צלצל. מר מאיר חלבי:

 ך פה חשד.לא יודעים, יש ל מר בר שי:

 לא המועצה. ראש העיר, מר זאב ניסים:

 מי יושב בועדה למסירת עבודות? מר יעקב מזרחי:

 זה לא משנה כרגע מי יושב. יודעים מי יושבים. העניין הוא מוטי, העניין הוא, מר שי קינן:

 מאיפה הבאת את הפרט הזה? מר שחר האס:

 מהמבקר. מר ניסן זכריה:

 הביקורת.זה על מדו"ח  מר שי קינן:

 הוא יושב ראש ועדת ביקורת, ועדת ביקורת. מר זאב ניסים:

עכשיו, מה שאני מציע מוטי זה, זה דבר שהוא שלא ייעשה. ואנחנו יודעים  מר שי קינן:

שברשויות המקומיות נעשים דברים לא תמיד מה שנקרא לבנים. לפעמים 

וזה, זה  הם אפורים. אבל פה זה כבר לא אפור. פה זה כבר נוטה לשחור.

סימפטום של חוסר בושה. זאת אומרת מי שעשה את זה הרגיש כזה ביטחון 

שהוא כבר מה שנקרא משתין מהמקפצה. ואני חושב שהדבר הזה צריך לתת 

עליו את הדעת. אסור שמקרים כאלה יקרו בעיריית חולון. עזוב את העניין 

כ"ל, אני של כספי ציבור. יש פה עניין של ממש של שחיתות שלטונית והמנ

 מבקש שהנושא הזה יטופל בצורה חמורה.

זה בכל מקרה הוא יושב ראש הועדה לתיקון ליקויים. בכל מקרה הדו"ח  מר מוטי ששון:

 הזה מהמועצה עובר לועדה שלו שהוא יטפל בזה ויבדוק את הדברים. 

 כן, בסדר. לא ציפיתי לתגובה אחרת מוטי. מר שי קינן:

 לו שיביא לך דו"ח.לא אבל תגיד  מר זאב ניסים:

 יש התייחסות לזה בישיבה הבאה או משהו? גב' אלינור מטלון:

 אבל זו, זו הפרוצדורה.  מר מוטי ששון:

 אנחנו נקבל תגובה בישיבה הבאה? גב' אלינור מטלון:
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 שי זו הפרוצדורה.  מר מוטי ששון:

כית מראש אני יודע. אני יודע. ציפיתי אולי לאיזה אולי הבעת דעה ער מר שי קינן:

 העירייה.

 לא תצפה, לא, מר שחר האס:

מי שעשה דברים פליליים נגיש נגדו תלונה במשטרה, נקודה. אתה רוצה  מר מוטי ששון:

 שמעת משהו ערכי עכשיו.  משהו ערכי?

 תקרא את הדו"ח. מר שי קינן:

דוק זה מה שכתוב, שועדה למסירת עבודות. ולכן הועדה לתיקון ליקויים תב מר מוטי ששון:

 את זה.

 הועדה למסירת עבודות מקבלת את ההצעות של אנשי המקצוע ובוחרת את, עו"ד יונת דיין:

 אבל המועצה רוצה לדעת מי האיש. אם הוא עדיין עובד בעירייה. מר מאיר חלבי:

 אז הם יעשו את הבדיקה ויגידו מי האיש, מה הבעיה. מר מוטי ששון:

 בישיבה הבאה? מתי? השאלה מתי יעדכנו. גב' אלינור מטלון:

 הם לא עובדים לפי לוח הזמנים שלך, הם עובדים לפי לוח זמנים שלהם. מר מוטי ששון:

 .2019-לא, גם לא לפי לוח הזמנים שלכם, זה בסדר. אבל עדיין. זה מ גב' אלינור מטלון:

 יש דברים במסירת עבודות שמישהו זכה, מר יעקב מזרחי:

 הם עובדים, מר מוטי ששון:

ויש עליו חוות דעת לא טובה ואפשר לפנות לשני ולהגיד לו אתה מוכן לרדת.  קב מזרחי:מר יע

 יש דבר כזה. השאלה מה מדובר פה, אני לא יודע.

חבר'ה אבל למה לעשות ספקולציות? זה עובר לועדה. יעקב זה עובר לועדה  מר מוטי ששון:

 לתיקון ליקויים. הוא יבדוק את זה. 

ל הפרוצדורה שאתה מדבר עליה מוטי, אז מתי מגיעה הועדה מבחינת אב מר שחר האס:

 לאחר מכן ונותנת מענה?

 כמה זמן? אני לא עומד עם סטופר. יש להם, מר מוטי ששון:

 לא, יש משהו מבחינה משפטית?  מר שחר האס:

 זה מגיע למועצה מוטי?  מר יעקב מזרחי:

 לא. מר מוטי ששון:

 זהו? מר יעקב מזרחי:
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אחרי ההחלטה, אנחנו מקבלים החלטה. בדרך כלל אנחנו מקבלים את  מר מוטי ששון:

ההחלטה של הועדה, ועדת הביקורת, המלצות ועדת הביקורת. ברגע 

 שקיבלנו את ההמלצות זה עובר לועדה לתיקון ליקויים.

 אוקיי. מר שחר האס:

 אנחנו יכולים להמליץ לקבל תשובה תוך, מר בר שי:

 זמן. X גב' אלינור מטלון:

 והוא בודק. מוטי ששון: מר

 המנכ"ל יכנס את הועדה לתיקון ליקויים ונבקש את הממצאים של הועדה.  מר שי קינן:

מתי פעם אחרונה ועדת ליקויים התכנסה והציגה בפני חברי המועצה את  מר שחר האס:

 תיקוני הליקויים של הדו"ח?

 אתה יכול לבקש, אתה יכול לבקש. מר שי קינן:

 ודם כל הועדה מתכנסת במהלך השנה מספר פעמים.ק מר ארז ניסים:

 יש לך סמכות לזה. מר שי קינן:

בדו"חות קודמים גם המבקר היה נוכח, בחלק מהועדה. הועדה גם כאן, ברגע  מר ארז ניסים:

שאני אקבל את הדו"ח יש מספר פרקים בדו"ח הביקורת. כל דו"ח כזה, עוזר 

ותו לאותו גורם עירוני שהוא הועדה לוקח את הדו"ח, מפרק אותו ושולח א

צריך להעביר את ההתייחסות. קובעים פרק זמן, בסוף צריך לתת לו גם זמן 

לתת את התשובות. קובעים פרק זמן. מגיעים אליי במסגרת הועדה ועוברים 

סעיף סעיף בדו"ח המבקר ומקבלים את ההתייחסות. ואיפה שזה טעון 

 מתקנים. תיקון מתקנים, איפה שזה לא טעון תיקון לא

רגע אין איזשהו חיוב להביא את זה שוב למועצה, את מסקנות ועדת תיקון  מר שחר האס:

 ליקויים ולהציג את,

 לפי מה שאני יודעת, עו"ד יונת דיין:

 תיקון הליקויים? מר שחר האס:

ליקויים הוא  לפי מה שאני זוכרת התפקיד של צוות מעקב לאחר תיקון עו"ד יונת דיין:

לבדוק שמתקנים את הליקויים. יש תמיד דיווחים בדו"חות המשך כמה 

 שנים אחורה איך זה תוקן. 

 המבקר תמיד בודק אחורה מה היה לפני. מר זוהר נוימרק:

 היועצת המשפטית, מר שי קינן:

 יש יועצת משפטית.  מר קובי מכלוף:

 למסירת עבודות. גב' אלינור מטלון:
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 למסירת עבודות.  :מר ניסן זכריה

 לכל ועדה כזאת יש יועץ משפטי. מר מוטי ששון:

 חברי ועדה,  עו"ד יונת דיין:

 זה ועדה מקצועית בגלל זה אני שואל, אם יש יועץ משפטי לועדה הזאת. מר ניסן זכריה:

 חייב שיהיה שם. מר קובי מכלוף:

 ברור. מר זוהר נוימרק:

 חייב שיהיה שם.  מר קובי מכלוף:

 מי היועץ המשפטי של הועדה הזאת? ן זכריה:מר ניס

טוב אני רוצה, אני רוצה להמשיך. יש מכרזים לקבלנים במבני ציבור,  מר שי קינן:

מכרזים של שיפוץ ומכרזים של אחזקה. אתה נבחרת להיות, לשפץ. יש היקף 

מסוים של שיפוץ. אתה נבחרת במכרז של אחזקה. למכרזים של אחזקה יש 

. אבל מה עושים, Yלמכרזים של שיפוץ יש הנחה מסוימת . Xהנחה מסוימת 

הרי הראש היהודי ממציא לנו פטנטים אז לוקחים מכרז של שיפוץ ורושמים 

אותו, מה? לא משנה, כן. במקרה הזה מכרז של אחזקה ורושמים אותו על 

מכרז של שיפוץ כדי לתת לקבלן יותר בשר. כי שם בשיפוץ יש פחות הנחה. 

מי, במבני ציבור יש בן אדם שהוא צריך לשמור על הקופה זאת אומרת אין 

הציבורית וצר לי אבל הוא עושה בדיוק הפוך. הוא במקום לשמור על הקופה 

הציבורית הוא שומר על קשרי הידידות עם איזה מישהו ורושם את העבודה 

שהוא עשה במקום באחזקה בשיפוץ כי שם יש פחות הנחה לעירייה. וזה, זה 

ר ביותר. אסור שיקרה. אולי, אולי כדאי לא לתת את הסמכות גם דבר חמו

שהיא סמכות בשווי של מאות אלפי שקלים, לפעמים מיליונים, לבן אדם 

אחד. אולי צריך שהמנכ"ל יעבור על החתימה של גורמים במבני ציבור. אני 

לא יודע. אני צריך לחשוב בתיקון ליקויים איך לעשות את זה. כי אולי כדאי 

שם עוד גורם שמפקח. אתה יודע, בתקופה של המלחמה הקרה אז  שיהיה

הסובייטים היו תמיד שמים שני חיילים ביחד. שאם אחד בורח למערב השני 

יירה בו. אז הם לא סמכו על, אז אני אומר, אני אומר. אם אנחנו הגענו למצב 

שיש גורמים שאנחנו לא סומכים אולי כדאי, לא, לא, לא שמישהו יירה בו 

 בל שמישהו יפקח על עבודתו. שמישהו יפקח על עבודתו.א

 אוקיי. מר מוטי ששון:

היום, היום לפי מה שאני יודע המנכ"ל לא עובר על הדברים האלה. אם אני  מר שי קינן:

 טועה, אז לא טעיתי. כנראה צריך שזה ייעשה.

 המנכ"ל עובר על הרבה דברים אחרים. מר ארז ניסים:
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מתאר לעצמי שיש לך כאב ראש גם כך. אבל צריך למצוא איזשהו לא, אני  מר שי קינן:

מנגנון בקרה לאו דווקא אישית שלך אלא בסמכותך. אבל חשוב שהדבר הזה 

 ייעשה. 

 על סעיפים ביטחוניים הסמנכ"ל חותם. מר אמנון ארץ קדושה:

איך  אז גבייה נותנת, אז קל וחומר זה חמור יותר. איך זה עבר שתי בקרות? מר שי קינן:

 הדבר הזה עבר שתי בקרות. 

 שי אבל בעיקרון על סכומים גבוהים יש סמנכ"ל שחותם.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקיי שי, תמשיך. מר מוטי ששון:

 כן.  מר שי קינן:

 שי, שי, סליחה מה ההתייעצות שם? תתייחס להמלצות שלך.  מר מוטי ששון:

ייה שכרה את שירותיו של יועץ לנגישות. כן. מקרה נוסף, חמור מאוד. העיר מר שי קינן:

יועץ הנגישות ביקש, נתבקש סליחה, התבקש במקרה הזה לעשות פיקוח על 

מוסדות. ניהול פיקוח  15-מוסדות, ב 15על  2019-פרויקטים של הנגשה ב

מקלטים. סך הכול  30בתי ספר ועוד פיקוח על שיפוץ של  26-פרויקט ב

מבנים. טוב. עשו איתו חוזה  70מרו לי שאלתי על כמה מבנים הוא אחראי א

שעות. החוצפן הזה ואני  3,420בגובה חצי, קצת יותר מחצי מיליון שקל על 

מרשה לעצמי להגיד חוצפן, הגיע אחרי זה לועדה למסירת עבודות וביקש 

אלף שקל. לא הספקתי הוא אמר. טוב, אמרתי  500-למעשה עוד שעות ב

רים אז לקחתי את האייפון וחישבתי. מוזר. אתה יודע, אתה איש של מספ

שעות כל יום. נגיד הוא בא כל  12חלקי נניח הוא היה בחולון  3,420עשיתי 

ימים. זאת אומרת אם אתה  280בערב. יצא לי  20:00-בבוקר הלך ב 8-יום ב

שבת הוא היה פה מהבוקר עד הלילה כל השנה. אבל עזוב את -מוריד שישי

ראות כמה שעות הוא הקדיש לכל מבנה שהוא . ל70חלקי  3,420זה. עשיתי 

שעות למבנה אחד. והוא אמר שהוא  50, כמעט 48.8צריך לפקח עליו. יצא לי 

לא הספיק בבנק השעות שנותר לו ואף אחד בועדה לא שאל אותו את השאלה 

שעות ולא הספקת? איך יכול להיות?  50הבסיסית. מה עבדת על כל מבנה 

ישר אישרו לו. אישרו לו עוד חצי מיליון. זאת ישר, כספי ציבור, שטויות 

אומרת יש פה מוטי סימפטום של, לא רוצה, אתה יודע אתה תגיד זה 

פופוליזם אבל זה סימפטום של שלטון שכבר יותר מדי זמן. כי אנשים בועדה 

הזאת, אנשים בועדה הזאת הם לא פחדו שיבוא ראש העיר יגיד רגע למה 

ת הסמכות לתת לו ככה בלי לבדוק, בלי זה, עשיתם את זה. מי נתן לכם א

מה זה. מה זה הדבר הזה. איך אתם ככה בכזו קלות נותנים לו חצי מיליון 

שקל. עכשיו פה הנה אני אומר. אני אומר, אני אומר מדובר בגנב. לא 

לכאורה, לא לכאורה. הנה, לפרוטוקול. לא לכאורה, שיתבע אותי. לא 

 מר את זה,לכאורה. למה? למה? למה אני או
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 שי זה עובר, מר מוטי ששון:

 למה אני אומר את זה?  מר שי קינן:

 למה עושים ביקורת? למה עושים ביקורת? מר מוטי ששון:

 כי לא יכול להיות. לא יכול להיות, תראה.  מר שי קינן:

 אבל אף אחד לא מתווכח איתך. עושים ביקורת, מר מוטי ששון:

 עניינית.  שי לא תקבל תשובה מר שחר האס:

 לא, לא, זה לא העניין. מר שי קינן:

 אין ליקויים, זה הכול הועדה.  מר שחר האס:

זה לא העניין. איך יכול להיות, איך יכול להיות שפקיד עירוני, אוקיי, לא  מר שי קינן:

רועדות לו הידיים כשהוא מוציא חצי מיליון שקל בגניבה. בגניבה מוטי. הוא 

 שעות על בית ספר? 50יון שקל בגניבה. הבן אדם עבד נותן לבן אדם חצי מיל

שעות על כל מוסד הוא עבד?  50שעות הוא עבד על בית ספר אחד?  50אוקיי, 

ישר  למה אף אחד בועדה למסירת עבודות לא שואל את השאלות האלה?

 מאשרים. זה, 

 בני אתה רוצה לדבר אני אתן לך לדבר גם. מר מוטי ששון:

 א. זה לא העניין. העניין הוא הביקורת ביקשה, לא, ל מר שי קינן:

 ישמחו לשמוע אותך פה. מר מוטי ששון:

מוטי הביקורת ביקשה דו"ח פירוט שעות שלא, לא לבדוק אותו כי זה כבר  מר שי קינן:

בדיעבד. רק תגיד לנו איפה היית באילו ימים באילו שעות. רק תגיד, נאמין 

 לך. גם את זה הוא לא נתן. 

 אבל זה התפקיד של הביקורת. ששון: מר מוטי

 זה המכרז דרש ממנו את זה? מר יעקב מזרחי:

 נו באמת. מר שי קינן:

 מה באמת? תקרא מכרז. מר יעקב מזרחי:

 ברור. ברור.  מה נראה לך? מר שי קינן:

שי כשאתה מוציא מכרז לקבלן, אתה לא מקציב לו שעות. אתה אומר לו יש  מר יעקב מזרחי:

 בילך. כמה העבודה הזאת, נתתי שעה, שעתיים, לי עבודה בש

 לא, לא, לא. ברגע שהקבלן בא, מר שי קינן:

 אני לא יודע מה המכרז אבל. מר יעקב מזרחי:
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ברגע שהקבלן בא וביקש עוד בנק של שעות, אז מחובתך לשאול אותו אתה  מר שי קינן:

תראה  אומר שסיימת את השעות שלך? בסדר, אני מקבל. בוא תראה לי. בוא

לי איפה היית. בוא תראה לי באילו ימים היית, כמה שעות היית, בוא תראה 

 לי מה עשית.

 עשית עבודה אז תגיש דו"ח תקבל כסף. מר שחר האס:

בדיוק, אתה איש עצמאי, אתה איש עסקים לא? בן אדם בא אומר לך אני  מר שי קינן:

  הייתי, הייתי שם אתה לא תשאל אותו איפה היית מה עשית?

 שי, מר מוטי ששון:

אני אגיד לך מה הבעיה פה. יש פה בעיה קטנה, אני אגיד לך מה הבעיה  מר יעקב מזרחי:

שעות במבנה  12כקבלן. אם הקצבת לי במכרז שאני צריך להציב איש מטעמי 

 יש בעיה. אם לא הקצבת לי במכרז יש בעיה אחרת. זה הכול. 

 שי, שי אתה רוצה להמשיך? מר מוטי ששון:

יש נקודה שחוזרת עליה כל השנים אז אין מה להכביר יותר מדי במילים. זה  ר שי קינן:מ

מה שנקרא באפור, זה לא שחור. שיש מספר יועצים חיצוניים לאגף מבני 

ציבור והם לא מקבלים את העבודות באופן שוויוני. זאת אומרת יש להם את 

לא על פי חוק.  ההעדפות שלהם. עכשיו, זה דבר טבעי, זה בסדר. אבל זה

צריך לרענן נהלים בסיפור הזה, בסדר. אבל זה לא זועק לשמים כמו למשל 

המקרים האחרונים, אתה מבין. פה, פה גם ככה זה כסף שאני כעירייה צריך 

להוציא. אז בסדר בחלוקה בין א' לב' אני יכול עוד להבין. איפה אני לא 

בגלל שחיתות של פקיד  2-3Xוהוצאתי  Xאיפה שהייתי צריך להוציא  מבין?

 עירוני. בנושא של, 

 שי המלצת בקרות על אותם פקידים? מר ראובן קייקוב:

 ודאי. תראה, מר שי קינן:

 יש המלצות של הועדה. מר מוטי ששון:

זה מופיע, ברור. ברור. ברור ברור. קייקוב דווקא אתה חבר מועצה מקצועי.  מר שי קינן:

לך, מופיע לך בהמלצות תסתכל. מוטי אתה רוצה לעשות היום  זה מופיע

 דו"ח צהרונים או בישיבה הבאה?

 לאוקטובר סיימת? 28-רגע בוא נראה על המכתב הראשון מה מר מוטי ששון:

רק לציין, חשוב, שהועדה זה לא היה ברשות המנכ"ל הנוכחי. זה היה ברשות  מר בני יונתן:

 המנכ"ל הקודם. 

 כן, כמובן. מר שי קינן:
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צריך גם לציין שהועדה לא יודעת לבדוק את אנשי המקצוע וכשמגיע איש  עו"ד יונת דיין:

מקצוע מתוך העירייה ואומר לה שהוא צריך עוד שעות אין לועדה אלא 

 לסמוך עליו.

אני לא מסכים איתך. אני לא מסכים איתך יונת. כי אפשר, אפשר לשאול.  מר שי קינן:

 אפשר לשאול. 

הפיקוח נמצא דרך אגב בשלב התשלום. ואם המנהל המקצועי חתם על  יונת דיין: עו"ד

 החשבון והעביר את זה לחשבות,

 אותו צריך לחקור. מר זאב ניסים:

 אז צריך להיות באמצע פיקוח. מר שי קינן:

 אז אותו צריך לחקור. מר זאב ניסים:

 שי, מר מוטי ששון:

 ,דרך אגב, בסיפור הזה יונת מר שי קינן:

 מי יושב בועדה למסירת עבודות? גב' אלינור מטלון:

 אלף ש"ח. 200בסיפור הזה יונת ההמלצה שלנו שהוא יחזיר מעל  מר שי קינן:

 מנכ"ל, סגן גזבר ויועץ משפטי. גב' אלינור מטלון:

זאת ההמלצה שהוא יחזיר חלק מהכסף. זה מופיע בהמלצות, אתה יכול  מר שי קינן:

 לראות את זה.

 חבר'ה, אז בוא נגמור את הראשון. יש לך, מה אתה אמרת, עוד? צהרונים. ששון: מר מוטי

אתה רוצה צהרונים לדחות  20:10יש לי שאלה אליך, אתה רוצה מאחר וכבר  מר שי קינן:

 לישיבה הבאה? 

לא, לא, לא, בואו נאשר את זה. אני, מי בעד סיכומי והצעותיה של הועדה  מר מוטי ששון:

, מכתבו של שי קינן יושב 2021ת לדו"ח מבקר העירייה לשנת לענייני ביקור

 '. מי בעד? 22לאוקטובר  27-ראש הועדה מה

אני רוצה רק להוסיף את התוצאות של התחקיר של מה שאמרת לגבי  מר בר שי:

 ליין.-המכרז, עם שיחת הטלפון לכאורה שיהיה כן איזה דד

 פה זה ייבדק על ידי הועדה.  מר מוטי ששון:

 לא, בוא נגיד מתי מביאים את התוצאות של התחקיר. בר שי:מר 

 ליין באמת.-בוא נגדיר איזה דד מר שחר האס:

 הם יבדקו, יביאו את ההמלצות שלהם. מר מוטי ששון:
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אני אגיד לך משהו. המנכ"ל הזה אני סומך עליו שהנושא הזה לא ימוסמס.  מר שי קינן:

 זה יגיע לועדה. 

 ואז זה יעבור למועצה הבאה ואף אחד לא יזכור את זה.יהיה בחירות  מר בר שי:

 לא, לא. זה ייעשה בלוחות הזמנים שנקבעו והכול יהיה בסדר. מר שי קינן:

מי בעד המלצותיה והצעותיה, סיכומיה והצעותיה של הועדה לביקורת, מי  מר מוטי ששון:

, 21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד? 

אני עובר לדו"ח הבא. אני עובר לסעיף, . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  22

סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא הצהרונים בעמותת 

 רשת קהילה ופנאי. בבקשה.

 

סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא דו"ח ביקורת מיוחד בנושא  .2

 בעמותת רשת קהילה ופנאיצהרונים 

טוב. אני, אני רוצה להגיד משהו לפני. קודם כל אני לא יודע אם מישהו זוכר,  מר שי קינן:

עשיתי דו"ח עצמאי שקראתי לו דו"ח הצהרונים. ישבתי עם  2017בתחילת 

מאות הורים שגם חלקם פרונטלי, חלקם כתבו לי במייל, חלקם בפייסבוק 

יחידה חוקרת. אבל היו חלק, היו שם כמדומני וריכזתי את הכול ואני לא 

המלצות בזמנו שביקשתי מהמועצה לאשר. מן הסתם  12בדו"ח שם איזה 

בשעתו ואני לא מתלונן כטבעה של פוליטיקה לא קיבלת את הדו"ח והעברת 

אותו מסדר היום אבל אני כן שמח שלראשונה, לראשונה מאז למעשה 

ני ביקשתי מהמבקר שיעשה דו"ח שהרשת הוקמה יש דו"ח כזה לבקשתי. א

כזה. אני חושב שהדו"ח הזה הוא חשוב. אם דיברנו מקודם על ההיסעים אז 

גם בנושא של הרשת ומוטי אתה יודע את זה בעצמך, יש המון המון תלונות. 

אני לא אומר שלא נעשים גם דברים חיוביים. למשל המערכת החדשה 

א מערכת שטובה, נותנת שנכנסה לשם שמקבלת את הפניות של התושב הי

היום שירות הרבה יותר טוב ממה שהיה ובנושא הזה מאוד שיפרנו דווקא. 

אבל יש לנו עוד, יש לנו עוד איזה דרך לעשות. בכל מקרה, יש נושאים בדו"ח 

שהם נושאים מה שנקרא תפעוליים ויש משפטיים. אני אנסה לקצר. 

לרשת. נהלים גם לרשת בנושאים התפעוליים למשל בחנו אם יש בכלל נהלים 

וגם לתחום נפרד של הצהרונים בגנים ובבתי ספר. לא נמצאו נהלים פנימיים 

ייעודיים כתובים של העמותה בנושא הפעלת צהרונים בבתי ספר ובגנים. 

מגדירים מדיניות הארגון, אופי ביצוע התהליכים, בעלי תפקידים ותחומי 

אנחנו מאירים את עיני  אחריות. אז כמובן קייקוב לשאלתך, כמובן שאם

ראש העירייה וחברי המועצה לדבר הזה אז כמובן שההמלצה שיכינו וזה גם 

מופיע לך שם, בסדר, שיכינו נהלים כאלה כתובים. בנושא של קבלת עובדים 

חדשים, מבדיקת הביקורת עולה כי רשת קהילה ופנאי מבקשת אישור 
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ה וחברי הועדה הסכימו היעדר עבירות מין מגברים בלבד ואני העליתי נקוד

איתי למה לעשות אפליה מגדרית? זאת אומרת אם יש אישה שיש לה, שיש 

 לה עבר,

 הוא צודק אבל. מר יעקב מזרחי:

שיש לה עבר בתחום הזה וקרו מקרים כאלה. קרו מקרים כאלה, לא יכול  מר שי קינן:

 להיות שהיא לא תידרש כמו גבר.

 זה בהמלצות? בסדר. מר מוטי ששון:

 בודאי. ר שי קינן:מ

 אבל משטרת ישראל לא מוציאה לנשים לצערנו. גב' אלינור מטלון:

 האפליה מקומה דרך אגב, עו"ד יונת דיין:

 זה אסור על פי חוק לבקש דבר כזה. מר ניסן זכריה:

 תמשיך שי. מר מוטי ששון:

 למה? מר קובי מכלוף:

 אסור, אסור על פי חוק. מר ניסן זכריה:

 מותר. מי שמתעסק בחינוך, ון:גב' אלינור מטל

 בועדה לעבודה יש שינוי בזה. מר ניסן זכריה:

 אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

בנוגע למה שניסן אמר אז הנושא הזה עלה בועדה. דיברנו על זה. לא הייתה  מר שי קינן:

מה שנקרא חוות דעת משפטית חד משמעית בנושא הזה אבל הנושא הזה 

שתבקש המלצה כזאת, חוות דעת משפטית כזאת  בהחלט עלה. אני משער

בועדה. מבחינת הכשרה מקצועית של חברי הצוות החינוכי ושל ההנהלה 

נמצא כי לא נעשה תיעוד כלשהו להדרכות ומעקב אחר השתתפות של רכזות, 

 מנהלות תחום והצוות החינוכי בצהרוני הגנים שזה דבר שהוא לא תקין.

 אבל היום יש. מר קובי מכלוף:

אני, אנחנו מדברים על הדו"ח. לא מתבצעים מבחנים או תשאולים למנהלות  מר שי קינן:

תחום ונמצא כי לא מתבצעים מבחנים ותשאולים לצוותי החינוך בצהרוני 

הגנים בסיום ההדרכות. זה, זה נאמר לי על ידי לילך שעכשיו הם יכניסו את 

זה אבל זה נאמר לי זה ואני מקווה שבדו"ח הבא אנחנו נראה שיפור בדבר ה

שכבר עכשיו היא תכניס כחלק מהבקשות שלנו בועדה. בנושא של התזונה 

בצהרונים, לא היו דברים קריטיים. היה בזמנו ביקשתי ממך מוטי וחבל 

שלא הלכת בכיוון הזה, ליישם בחולון את תכנית אפונים. תכנית אפונים היא 

ד עליה. בשעתו זה תכנית שמיושמת בכפר סבא. אם תרצה ניסע יחד ללמו
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לא נכנס לחולון והעניין שלנו פה בחולון לא היו נושאים קריטיים. היו 

 נושאים של חסרה חתימה פה, חסרה חתימה שם אבל לא נושאים של,

 סליחה, סליחה חבר'ה, מה קרה? מר מוטי ששון:

לא נושאים שהם אקוטיים. מה שכן חשוב שהתפריט, התפריט אותו תפריט  מר שי קינן:

הילדים ניזונים ממנו, אוקיי, הוא לא חתום על ידי דיאטנית קלינית ולא ש

תזונאית וזה צריך שיקרה. אני לא אומר שמה שהם אוכלים לא בריא. לא, 

רשויות. את זה אני לא  17כי גם ככה אותה חברה שמכינה לנו מכינה לעוד 

אומר. אבל צריך שהדברים ייעשו בצורה מסודרת. שתהיה חתימה של 

ונאי על התפריט שילדי חולון אוכל. עוד דבר מוטי, אני לא יודע אם זה תז

נעשה, בלי שום קשר לדו"ח. בועדת הבריאות שאני עומד בראשה העליתי 

איזה נושא, אז היה מקרה של נמצאה איזו תולעת באוכל ואז התגלה לי שרק 

ך, לא המנות לבתי הספר נבדקות על ידי הוטרינר העירוני ולא הגנים, או הפו

 זוכר.

 לא, לא, אין דבר כזה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז אני אומר לך שיש. מה שאני אומר זה לא השערה, אני אומר עובדה. מר שי קינן:

 אני הייתי בועדה הזאת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 לא היית, אני יו"ר הועדה ואת לא חברה בועדה. מר שי קינן:

 ועדה של הגנים. הייתי בועדה של הגנים.לא בועדה הזאת, ב גב' נעה צ'פליצקי:

לא משנה. מה שאני אומר זה עובדה מוטי. מי שאומר את זה זה לא אני,  מר שי קינן:

אומר את זה הוטרינר העירוני בעצמו. הוא אומר אני חותם רק על הגנים ולא 

 על בתי ספר, או הפוך, אני לא זוכר. אז ביקשתי, אז ביקשתי שגם בתי הספר,

 מה ההמלצה? ששון: מר מוטי

כמובן ששתי החברות כי זה חברות שונות תפוקחנה על ידי הוטרינר העירוני.  מר שי קינן:

בנושא של סקר שביעות רצון של הרשת נמצא שתוצאות הסקרים הנעשים 

על ידי מינהל תחום בתי הספר לא נשמרות במערכת. זאת אומרת עושים 

א קיבלנו אותם. אבל גם אם הם סקרים, אם עושים, אנחנו לא יודעים כי ל

נעשים, הם לא נשמרו במערכת. זאת אומרת אם אני רוצה לדעת מה תוצאות 

הסקר אז אין לי את התוצאות. זה לא נשמר וזה דבר חמור כי זה יוצר חוסר 

בזיכרון ארגוני. מה כל הכוח של סקר? אוקיי, שאתה יודע מה החוזקות ומה 

אם הדברים האלה לא נשמרים אז החולשות ואתה משפר את החולשות. 

הגוף כגוף לא יכול להבריא, לא יכול, לא יכול לצאת בדרך חדשה וזה דבר 

שהוא חבל ואסור שיקרה. צריך שיעשו סקרים תקופתיים וצריך שהם 

יישמרו במערכת. אני לא יודע אם לא נשמרו או שלא רצו לתת, זה לא העניין. 

ת. טוב, בנושא של יום לימודים אבל גם אם נעשים, שיישמרו אותם במערכ
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ארוך אני חושב שפה אולי אם המנכ"ל והצוות יחליטו זה יכול להיות וכמובן 

בברכתך מוטי זה יכול להיות מהפכה של ממש. אני דיברתי על יום לימודים 

אחוז של ילדים שיש איתם  10-15ארוך ועכשיו ידוע שיש לנו בערך איזה 

אומר? או שהם לא נרשמו בזמן, או שיש איזשהן בעיות בצהרונים. מה זה 

פחות מדי לפתוח או שיש כל מיני בעיות כאלה ואני דיברתי בועדה עם לילך 

ושאלתי אותה האם אפשר לקבוע מראש שגן הוא עם צהרון. זאת אומרת 

שכבר ההורה רושם את הילד, שהילד רושם את הילד או, שהילד, כשהאימא 

גן היא כבר יודעת מראש שבגן הזה יש רושמת את הילד או האבא את הילד ל

 צהרון ואז אין ויכוחים.

 אבל זה קיים. מר יעקב מזרחי:

רגע, זה לא קיים. זה לא, זה לא. לא נכון, לא. אבל זה תלוי במספר הנרשמים.  מר שי קינן:

ואז מה שאנחנו, ההמלצה שלי צדקה נו באמת, ההמלצה שלי ושל, לא רק 

כי זה  230גנים מתוך  150גנים מראש.  150שלי, של הועדה, זה שייצבעו 

בדיוק החלק של הנרשמים, עשינו חשבון כמה נרשמים לצהרון, איזה אחוז 

גנים מתוך  150ואיזה אחוז מהגנים אפשר להקצות. ברגע שאתה צובע מראש 

אחוז מכל הבעיות של  80גנים האלה יש צהרון, פתרת  150-שלך וב 230

 הבעיות של הרישומים. אחוז מכל 80הרישומים. פתרת 

 בתנאי שיש לך נרשמים. מר מוטי ששון:

עכשיו, רגע רגע רגע. עכשיו הצוות המקצועי כי תמיד אומרים לנו תשמע אי  מר שי קינן:

אפשר, כן אפשר, לא אפשר. הצוות המקצועי, אוקיי, בעד. מה שנשאר מוטי 

השנה זה שאתה והמנכ"ל תחליטו לעשות פיילוט כזה כבר מהשנה, כבר מ

 הבאה. 

 עשינו מספר גנים השנה ואנחנו, יש בזה דיון החודש לבחון את שנה הבאה. מר ארז ניסים:

 אומרים,  מר קובי מכלוף:

 קובי אתה מפריע.  מר מוטי ששון:

 יופי מעולה, מעולה. מר שי קינן:

 אבל זה קיים. מר מוטי ששון:

 זה לא קיים מוטי. מר שי קינן:

 הוא אמר לך? כבר עשינו את זה. שמעת מה  מר מוטי ששון:

 בסדר מה עשו, באיזה שני גנים? מר שי קינן:

 בסדר אנחנו עכשיו יש אצלי דיון החודש.  מר ארז ניסים:

 אחוז מהבעיות. 80בכל מקרה זה מוטי יפתור לך  מר שי קינן:
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 טוב. מר מוטי ששון:

ווח. בדקנו כמה דבר אחרון, יש מההפעלה של הצהרונים יש רווח. יש ר מר שי קינן:

אחוז. עכשיו, אין  7אחוז. בערך  8אחוז, שם  6אחוז. פה  7הרווח. הוא בערך 

 לי בעיה עם זה,

 אתה מדבר על התקורה? מר מוטי ששון:

אחוז האלה יחזרו  7-לא, לא, אחרי הכול. אחרי. מה שאני מבקש זה שה מר שי קינן:

פעילויות של לילדים. עכשיו, מה שקורה היום הם הולכים לכל מיני 

מתנ"סים. עכשיו אני לא אומר שאין בזה בכלל היגיון אבל אני רק אומר אבל 

שזה לא דבר שמבקר המדינה לא דש בו כבר. זאת אומרת הוא אמר, מבקר 

המדינה אמר שאין להפנות רווחים מפעילויות צהרונים לפעילויות אחרות 

ורים או לזכות שבמתנ"סים. אז צריך למצוא איזה מנגנון שהכסף חוזר לה

 אותם בשנה הבאה. 

 אחוז. 7-להוריד את המחיר ב מר יעקב מזרחי:

רגע, רגע. או לזכות אותם בשנה הבאה או להחזיר את זה בצורה של תכנית  מר שי קינן:

איזו חינוכית או משהו, לא משנה מה. אבל שהכסף יחזור חזרה למי ששילם, 

 בסדר? זהו. אני מודה לכם.

ב חברים. אז מי בעד סיכומיה והצעותיה של הועדה לענייני ביקורת בנושא טו מר מוטי ששון:

דו"ח ביקורת מיוחד בנושא צהרונים בעמותת רשת קהילה ופנאי, מכתבו של 

, 3, 2, 1. מי בעד? 2022לספטמבר  16-שי קינן יושב ראש ועדת הביקורת מה

בעד. מי  20בעד.  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4

 .אושרנגד? אין. 

 גם אלינור. מר ארז ניסים:

 לא, לא נגד. בעד. גב' אלינור מטלון:

אחד נמנע. אושר. אני רק רוצה לומר לחברי המועצה. זו המטרה  מי נמנע? מר מוטי ששון:

של ועדת ביקורת. מבקר, התפקיד שלו לעשות בקרה על תהליכים בתוך 

עצה בעיות שמתגלות תוך כדי עבודה. אם יש איזה המערכת ולהציף בפני המו

נטייה כזו או אחרת לגולש לתחום הפלילי, תפקידם לבוא ולהציף את זה. 

התפקיד שלנו לטפל עד כדי הגשת תלונה במשטרה. בעבר נעשו כאלו תלונות 

במשטרה לבדיקת הדברים. ואני רוצה להודות למבקר ולהודות ליושב ראש. 

 זהו, נגמר. 

לא, רק להגיד משהו. אני רוצה להודות לחברי הועדה. לקובי, לצדקה, לגליה,  ינן:מר שי ק

לקייקוב. אנחנו ישבנו על הדו"ח הזה באמת שעות, שעות. ואני מאוד מעריך 

את חברי המועצה שהגיעו וקורא לאלה שזכאים מתוקף החברות שלהם 

 במועצה באופוזיציה להיות פקחים קורא להם להגיע. 



 555 פרוטוקול 04.12.2022 –ליום  61מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

35 
 

 אוקיי. ון:מר מוטי שש

הועדה הזאת, רגע מוטי. הועדה הזאת היא ועדה חשובה. אף שלטון לא אוהב  מר שי קינן:

שמבקרים אותו אבל מתוך ההתעסקות בועדה למדתי שאולי האגף הזה הוא 

האגף החשוב בעירייה כי העירייה עושה הרבה דברים. חלקם טובים, חלקם 

חשוב כדי לתקן את עבודת העירייה  טובים פחות. אבל אם יש אגף שהוא אגף

וראינו איך אפשר במספר תיקונים לחסוך עשרות מיליונים. האגף הזה הוא 

אגף מאוד חשוב ובני אני רוצה להודות לך על כל העבודה. לבני המבקר 

 וללירון שעושה עבודה,

ה הפסקה דקות ונתחיל את הישיב 5תודה רבה, הישיבה נעולה. אני נותן  מר מוטי ששון:

 הבאה. 
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